
GPV, de VVD, het CDA, de groep-
Nijpels, het AOV, de Unie 55+, de CD
en het lid Hendriks voor het
wetsvoorstel hebben gestemd en die
van de overige fracties ertegen,
zodat het is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van de Wet
Infrastructuurfonds en de Wet
op de motorrijtuigenbelasting
1994 (herziening van de voeding
van het Infrastructuurfonds)
(24476).

(Zie wetgevingsoverleg van 27
november 1995.)

De artikelen I t/m V en de beweegre-
den worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het wetsvoorstel
Wijziging van de Wet op de
inkomstenbelasting 1964, de
Wet op de vennootschaps-
belasting 1969 en de Wet
belasting- en premiefaciliteit
voor de zeevaart 1995 (wijziging
van enige belastingwetten in het
belang van de zeescheepvaart)
(24482).

(Zie wetgevingsoverleg van 27
november 1995.)

De artikelen I t/m VI en de beweegre-
den worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: Ik constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over zes moties, ingediend in het
nota-overleg over het kabinets-
standpunt inzake vernieuwing
bestuurlijke organisatie, te weten:
- de motie-De Cloe c.s. over een
regeringsstandpunt over de
noodzaak van een stadsprovincie

voordat alternatieven aan de orde
komen (21427, nr. 118);
- de motie-De Cloe c.s over een
regeringsstandpunt over de
stadsprovincie Zuidoost-Brabant
(21427, nr. 119);
- de motie-Van der Heijden over een
regeringsoordeel over de provincies
nieuwe stijl voordat bestuurlijke
alternatieven worden overwogen
(21427, nr. 120);
- de motie-Scheltema-de Nie over
aan de stadsprovincies te stellen
minimumeisen (21427, nr. 121);
- de motie-Van den Berg over het
achterwege laten van grootschalige
gemeentelijke herindelingen totdat
de takendiscussie is afgerond (21427,
nr. 122);
- de motie-Schutte c.s. over
gemeentelijke herindeling in relatie
met centrumgemeenten (21427, nr.
123).

(Zie nota-overleg van 20 november
1995.)

De voorzitter: Mij is gevraagd, de
motie op stuk nr. 120 voÂ oÂ r de motie
op stuk nr. 118 en de andere in
stemming te brengen. Ik stel voor,
aan dat verzoek te voldoen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van stemverklarin-
gen vooraf.

©

De heer Van der Heijden (CDA):
Voorzitter! Ik heb gevraagd of eerst
gestemd mag worden over de motie
op stuk nr. 120 over de eerste
oordeelsvorming over de vorming
van provincies nieuwe stijl voordat
gestemd wordt over een motie van
de heer De Cloe, die in dezelfde
richting duidt. De motie die het CDA
heeft voorgesteld, is strenger in de
beoordeling van hetgeen eerst
gedaan moet worden. Ik noem het
afwerken van de kaderwet en pas
dan het onderzoeken van andere
mogelijkheden. Deze zijn ruim
geformuleerd. De motie van de heer
De Cloe is streng geformuleerd. De
CDA-fractie zal als onverhoopt de
door haar voorgestelde motie wordt
afgestemd, voÂ oÂ r de motie van de
heer De Cloe stemmen. Zij legt grote
nadruk op het dictum dat uitspreekt
dat eerst het oordeel gevormd moet
worden. De overwegingen die
daarvoÂ oÂ r staan, zijn voor de fractie

van het CDA als het ware van minder
gewicht op dit moment.

Voorts zullen wij voor de motie
van de heer Van den Berg stemmen.
Dat betekent bijna automatisch dat
wij niet ook voor de motie van de
heer Schutte kunnen stemmen. Daar
zullen wij dus tegen stemmen.

©

De heer Hendriks: Mijnheer de
voorzitter! De moties op de stukken
nrs. 122 en 123 zijn voor mij ten
aanzien van de gemeentelijke
herindeling van fundamenteel
belang. Ik verklaar voor te zullen
stemmen als het gaat om de
motie-Van den Berg op stuk nr. 122.
Dat geldt eveneens voor de
motie-Schutte c.s. op stuk nr. 123.
Deze twee moties behelzen een
positieve correctie op de beleids-
voornemens van de regering inzake
de gemeentelijke herindeling.
Onlangs is namelijk gebleken dat
onder andere door het Midden-
brabantse Tilburg de gemeentelijke
herindeling op oneigenlijke
annexatiegrondslag wordt gefor-
ceerd. De uitvoering van de
motie-Van den Berg en de motie-
Schutte c.s. vormen een uitstekend
middel om tot amovering van deze
ongewenste situatie over te gaan.

In stemming komt de motie-Van der
Heijden (21427, nr. 120).

©

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, de groep-Nijpels, de Unie
55+, het AOV, de CD, de SP en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-De Cloe
c.s. (21427, nr. 118).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, de SP, D66, de VVD, het
CDA, de groep-Nijpels, het AOV, de
CD en het lid Hendriks voor deze
motie hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-De Cloe
c.s. (21427, nr. 119).

De voorzitter: Ik constateer, dat de

Voorzitter
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aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, de SP, D66, de RPF, de SGP,
het GPV, de VVD, de groep-Nijpels,
het AOV, de Unie 55+, de CD en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-
Scheltema-de Nie (21427, nr. 121).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
D66, de PvdA, GroenLinks, de SP, het
CDA, het AOV, de Unie 55+, de CD
en het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

In stemming komt de motie-Van den
Berg (21427, nr. 122).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SGP, de RPF, GroenLinks, de SP,
het CDA, het AOV, de groep-Nijpels,
de Unie 55+, de CD en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-Schutte
c.s. (21427, nr. 123).

De voorzitter: Ik constateer, dat de

aanwezige leden van de fracties van
de PvdA, D66, de VVD, het GPV, de
RPF, GroenLinks, de SP, de CD en het
lid Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
aangenomen.

Aan de orde zijn de stemmingen in
verband met het voorstel van
rijkswet Aanpassing van de
Rijksoctrooiwet 1995 in verband
met het op 15 april 1994 te
Marrakech tot stand gekomen
verdrag tot oprichting van de
Wereld Handelsorganisatie, met
bijlagen 1, 2 en 3, alsmede
wijziging van de Rijksoctrooiwet
(24457, R1552).

(Zie vergadering van 23 november
1995.)

De artikelen 1 t/m III en de beweegre-
den worden zonder stemming
aangenomen.

In stemming komt het wetsvoorstel.

De voorzitter: In constateer, dat het
wetsvoorstel met algemene
stemmen is aangenomen.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:

- het wetsvoorstel Wijziging
van het Burgerlijk Wetboek, de
Ziektewet en enkele andere
wetten in verband met loondoor-
betaling door de werkgever bij
ziekte van de werknemer (Wet
uitbreiding loondoorbetalings-
plicht bij ziekte) (24439).

(Zie vergadering van 22 november
1995.)

De algemene beraadslaging wordt
hervat.

©

Staatssecretaris Linschoten:
Voorzitter! Ik dank de woordvoer-
ders. Met mevrouw Adelmund zeg ik
dat je zwemmen inderdaad niet op
het droge kunt leren. Ik voeg daar
aan het adres van de heer Van der
Vlies echter direct aan toe dat de
opmerking ''maar dat doe je ook niet
in het diepe, maar in een kinder-
badje'' niet echt van toepassing is op
de discussie die wij in relatie tot de
Ziektewet met elkaar voeren. Ik houd
de woordvoerders voor dat wij niet
bezig zijn met het leren van
zwemmen en evenmin met het
springen in het diepe, omdat wij
naar mijn stellige overtuiging bezig
zijn met het zetten van een vervolg-
stap ten opzichte van een stap die de
wetgever inmiddels met betrekking
tot de toekomst van de Ziektewet
gezet heeft. Met een dergelijke
aanpak hebben wij ook al enige
ervaring opgedaan.

Bovendien houd ik de woordvoer-
ders voor dat wij, ondanks het feit
dat het privatiseren van de Ziektewet
natuurlijk een heel belangrijke stap is
± ook in het principieÈ le debat over
''waar moet het met onze sociale
zekerheid in de toekomst naar toe'' ±
op dit moment gekozen hebben voor
een sociaal geconditioneerde
privatisering ± ik zeg het mevrouw
Adelmund na ± waarbij er nogal wat
voorwaarden zijn gecreeÈerd om te
voorkomen dat het in het diepe
springen tot grote consequenties
aanleiding geeft. Ik houd de
woordvoerders voor dat een groot
aantal problemen die het gevolg
zouden zijn geweest van het ''pats
boem'' privatiseren van de Ziektewet,
zijn ondervangen door de vangnet-
voorziening, waar ik straks natuurlijk
verder op zal ingaan. Dat is

De heer Linschoten, Staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid
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